
Bestyrelsesmøde 2.12-2020
Tilstede: Sanne, Trine, Mia, Lone, Henriett 
Afbud: Pernille, Lise

Godkendelse af referat fra sidst (12,02-20) Godkendt

Meddelelser fra formanden: intet nyt

Økonomisk rapport: 78 medlemmer, og 84438 kr pr dags dato

Meddelelser fra udvalg:  
Velfærd: fastelavn blev aflyst pga for få tilmeldte, resten af året har vi ikke afholdt noget pga 
covid19.  
Vi afventer med at melde arrangementer ud indtil der er lidt mere styr på corona. Vi syntes ikke det 
er forsvarligt det afholde arrangementer når regeringen fraråder at samles mere end 10.

Stævne:
Vi håber at kunne afholde et dressur/spring stævne inden sommerferien. Vi måtte jo aflyse stævnet 
på enggården pga covid19, men vil høre Majbrit om hun vil være med til at holde et stævne.
Vi søger følgende datoer
1: 26/27 juni 
2: 12/13 juni
3: 29/30 maj

Generalforsamlingen bliver torsdag den 25/3-21
Bestyrelsesmøde 23/2-21


